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Încheiat astăzi, 15.12.2022,  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local Hărmăneşti, judeţul 

Iaşi, ora 15
00

. 

Consiliul Local a fost convocat în scris conform documentului de convocare nr. 6670/09.12.2022 în 

baza dispoziției de convocare a primarului nr. 184/09.12.2022. 

Secretarul general al comunei efectuează apelul nominal al consilierilor locali și constată că toți cei 

11 consilieri locali sunt prezenți, astfel: 

1. Cardaș Răzvan Constantin – prezent; 

2. Coțovanu Aurel – prezent; 

3. Diaconescu Neculai – prezent; 

4. Fasolă Costică Cătalin – prezent; 

5. Lepciuc Constantin – prezent; 

6. Manta Valentina  – prezentă; 

7. Nistor Costel – prezent; 

8. Oșlobanu Mihai Bogdan – prezent; 

9. Rusu Gheorghe – prezent; 

10. Timișescu Cătălin – prezent; 

11. Timofte Dan  – prezent; 

În conformitate cu dispoziţia nr. 184/09.12.2022, emisă de către Primarul comunei Hărmănești, 

județul Iași, şedinţa se desfăşoară la sediul primăriei şi are următorul proiect de ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței din data de 24.11.2022; 

2. Proiect de hotărâre nr. 37/11.08.2022 privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Hărmănești, județul Iași – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan; 

3. Proiect de hotărâre nr. 44/19.09.2022 privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Hărmănești, județul Iași  – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan; 

4. Proiect de hotărâre nr. 56/09.11.2022 privind aprobarea graficului de şedinţă pe trimestrul 

I/2023, precum şi alegerea preşedintelui de şedinţă pe acelaşi trimestru– inițiator:  Primar, Secrieru Ioan; 

5. Proiect de hotărâre nr. 58/09.11.2022 privind indexarea impozitului pe mijloacele de transport 

prevăzute la art. 470 alin. (5) şi (6) din Legea nr. 227/2015 pentru anul 2023 – inițiator:  Primar, Secrieru 

Ioan; 

6. Proiect de hotărâre nr. 61/23.11.2022 rivind aprobarea ajustării prețului pentru apa industrială 

pentru întreaga arie de operare a APAVITAL S.A. – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan; 

7. Proiect de hotărâre nr. 62/08.12.2022 privind rectificarea  bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

trimestrul IV/2022 – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan. 

Înainte de a fi aprobată ordinea de zi se propune suplimentarea acesteia cu  proiectul de hotărâre 

nr. 63/14.12.2022 privind aprobarea Planului Anual al achizițiilor publice pentru anul 2023 – inițiator:  

Primar, Secrieru Ioan. Propunerea de suplimentare a ordinii de zi este  aprobată cu 11 voturi „pentru”. 

Domnul consilier Lepciuc Constantin, în calitate de președinte de ședință, a preluat lucrările 

şedinţei, a dat citire proiectului ordinii de zi, l-a supus spre aprobare plenului Consiliului Local şi a fost 

aprobat cu 11 voturi „pentru”.  

Pentru punctul 1 de pe ordinea de zi privind aprobarea procesului verbal din data de 24.11.2022 

nu sunt discuţii cu privire la cele consemnate, apoi este supus spre aprobare plenului Consiliului Local şi 

este aprobat cu 11 voturi „pentru”.  



Proiectul de hotărâre nr. 37/11.08.2022 privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Hărmănești, județul Iași a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre 

aprobare plenului și a fost aprobat cu 9 voturi „pentru” și 2 „abțineri” ale domnilor consilieri Cardaș 

Răzvan Constantin și Oșlobanu Mihai Bogdan. 

Proiectul de hotărâre nr. 44/19.09.2022 privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Hărmănești, județul Iași  a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus 

spre aprobare plenului și a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”. 

Pentru proiectul de hotărâre nr. 56/09.11.2022 privind aprobarea graficului de şedinţă pe 

trimestrul I/2023, precum şi alegerea preşedintelui de şedinţă pe acelaşi trimestru, se înscrie la cuvânt dl 

consilier Oșlobanu Mihai Bogdan care spune că fiecare consilier ar trebui să fie președinte de ședință iar 

unii au fosr de două – trei ori. Dl consilier Lepciuc Constantin răspunde că nu au fost pentru că nu au fost 

propuși. Dl consilier Fasolă Costică Cătălin îl propune pe dl Timofte Dan care primește 2  voturi iar dl 

consilier Rusu Gheorghe o propune pe dna Manta Valentina care primește 4 voturi. Având în vedere că 

nicio propunere nu are numărul minim de voturi necesar, dl consilier Fasolă Costică Cătălin face o nouă 

propunere și anume dl Nistor Costel, propunere ce primește 6 voturi „pentru”, drept pentru care 

președinte de ședință pentru următoarele trei luni va fi dl consilier Nistor Costel. 

Proiectul de hotărâre nr. 58/09.11.2022 privind indexarea impozitului pe mijloacele de transport 

prevăzute la art. 470 alin. (5) şi (6) din Legea nr. 227/2015 pentru anul 2023 a fost prezentat pentru 

dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost aprobat cu 7 voturi „pentru”, 3 voturi „împotrivă” 

ale domnilor consilieri Cardaș Răzvan Constantin, Oșlobanu Mihai Bogdan și Timofte Dan și 1  

„abținere” a dlui consilier Nistor Costel. 

Proiectul de hotărâre nr. 61/23.11.2022 rivind aprobarea ajustării prețului pentru apa industrială 

pentru întreaga arie de operare a APAVITAL S.A. a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre 

aprobare plenului și a fost aprobat cu 8 voturi „pentru” și 3 „abțineri” ale domnilor consilieri Cardaș 

Răzvan Constantin, Oșlobanu Mihai Bogdan și Timofte Dan. 

Proiectul de hotărâre nr. 62/08.12.2022 privind rectificarea  bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

trimestrul IV/2022 a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost aprobat 

cu 11 voturi „pentru”. 

Proiectul de hotărâre nr. 63/14.12.2022 privind aprobarea Planului Anual al achizițiilor publice 

pentru anul 2023 a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost aprobat cu 

11 voturi „pentru”. 

Se înscrie la cuvânt dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan care întreabă dacă  se poate achiziționa 

un tocător pentru buldoexcavator. Dl primar răspunde că se poate achiziționa, planul de achiziții se poate 

modifica pe parcursul anului. Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan solicită ca ședințele să se desfășoare 

online. 

În continuare dna contabil prezintă situația financiară. Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan 

întreabă cât venit a produs buldoexcavatorul din închirieri și întreabă dacă este rentabil. Dl primar 

răspunde că utilajul este folosit pentru comunitate, pentru lucrările primăriei, SVSU, a fost folosit pentru 

deszăpezire deci este un câștig pentru comună și în ceea ce privește deszăpezirea, avem adrese de la 

prefectură în care ne obligă să avem contract pentru deszăpezire. Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan 

întreabă cât câștig a adus pentru comună, dacă își scoate cheltuielile, întreabă de câte ori s-a închiriat 

utilajul și cine răspunde de el și cere situația. Dl consilier Timofte Dan propune să cumpărăm o sărăriță. 

Domnii consilieri Oșlobanu Mihai Bogdan, Cardaș Răzvan Constantin, Timofte Dan și Nistor 

Costel spun că au depus o cerere la început de an referitoare la bani pentru ansamblu și echipa de fotbal 

iar dna contabil le-a motivat că nu au propus și sume și o întreabă pe dna consilier Manta Valentina dacă 

a fost soluționată cererea dumneaei cu referire la coșurile de gunoi. Dl primar răspunde că vom primi 

înapoi banii pe proiecte și se vor putea achiziționa și coșuri de gunoi. 



În continuare se înscrie la cuvânt dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan care solicită legitimații de 

consilieri locali și întreabă câte hectare de pășune are comuna, câte sunt întabulate și numărul de 

contracte și de cereri pentru pășune. În continuare întreabă cine răspunde de gospodărirea comunală iar  

dl primar răspunde că este dl viceprimar. Apoi întreabă cum se organizează excursiile deoarece sunt copii 

care ar vrea să meargă dar nu au posibilități. Dl primar răspunde că nu a organizat dumnealui excursia. 

Astfel,  problemele de pe ordinea de zi fiind epuizate, au fost declarate închise lucrările şedinţei și 

au fost adoptate hotărârile nr. 60-66.  

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.                            

 

             Preşedinte de şedinţă, 

               Constantin Lepciuc                                                                      Contrasemnează, 

                                                                                                             Secretar general al comunei 

                                                                                                  Daniela Liliana Iftene  


